
Številka: 0321-0005/2020-2 
Datum: 9. 10. 2020 
 

Z A P I S N I K 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 8. oktobra 2020. 

Seja je potekala v spodnji dvorani Kulturnega doma, Aškerčev trg 20, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili prisotni občinski svetniki:  

Nina Anderlič Petek, Borut Bevc, Mirko Bevc, Jožefa Bračko Špiljak, Marjana Bračko, Klavdija Čakš 
Lipnik, Lucija Čakš Orač, Jožef Hrovat, Miran Koštomaj, Jože Misja, Zvonka Novak Habot, Florjan 
Pevec, Marko Ribič, Martin Stoklas, Janko Šket, Matjaž Štruklec, Peter Vraničar in Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsoten: Gorazd Močnik. 

Na seji so bili prisotni še: 

- župan Matija Čakš;  

- zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, 
vodja oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. Zinka Berk, vodja oddelka za 
gospodarstvo, Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, Sergeja Javornik, 
koordinatorica za odnose z javnostmi; 

- novinar: Jože Strniša (Rogaške novice).  

 
Seja se je začela ob 16. uri ob navzočnosti 17 svetnikov. 

Župan je po uvodnem pozdravu pojasnil je, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano 
gradivo za predlagane točke dnevnega reda.  

K 1. 

PREDLOG ZAPISNIKA 10. REDNE IN 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  
OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov 
pripombe na predlagana zapisnika. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine 
Šmarje pri Jelšah z dne 11. 6. 2020 in zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah z dne 31. 7. 2020. 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Klavdija Čakš Lipnik prišla na sejo ob 16.05. 



 

S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 11. redne seje sveta Občine Šmarje pri Jelšah:  

1. Predlog zapisnika 10. redne in 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov  
3. Predlog sklepa o ugotovitvi prenehanja mandata članici Nadzornega odbora in imenovanju 

nadomestnega člana Nadzornega odbora Občine Šmarje pri Jelšah 
4. Predlog sklepa o imenovanju člana sveta zavoda Celjske lekarne 
5. Predlog sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev v Načrtu razvojnih programov 

znotraj proračunske postavke »Prostorsko načrtovanje« 
6. Predlog sklepa o lokacijski preveritvi z identifikacijsko številko 1679 (parcela št. 325/4 k.o. 

Preloge) 
7. Predlog dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šmarje pri Jelšah za 

leto 2020 
8. Pobude in vprašanja 
9. Razno 
 

Župan je vprašal, ali ima morebiti kdo od članov sveta pripombo na predlagani dnevni red. 
Pripomb ni bilo, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 11. redne seje. 

Navzočnost se je spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

K 2. 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 10. redne in 3. dopisne seje, navedeni v zapisniku, 
realizirani. 

Peter Planinšek je ustno predstavil problem oskrbe s pitno vodo na območju Sv. Štefana, na kar je 
na 10. seji opozoril Mirko Bevc. Rešitev težav je obsežno in zahtevno, saj bo treba urediti črpališče, 
elektriko, zamenjati cevi. Naložba je po zagotovilih OKP-ja uvrščena v program izvedbe v 
prihodnjem letu.  

 

K 3. 

PREDLOG SKLEPA O UGOTOVITVI PRENEHANJA MANDATA ČLANICI NADZORNEGA ODBORA IN 
IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA NADZORNEGA ODBORA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  

Župan je besedo prepustil poročevalcu Ivanu Žaberlu, ki je predstavil delo Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja ter sklep o imenovanju, ki je predlagan v gradivu.  



 

Župan je odprl razpravo.  

Janko Šket je želel, da se v zapisniku navede razlog odstopa Irene Nunčič, ki da je odstopila zaradi 
nezdružljivosti funkcij ob zamenjavi službe.  

Nihče drug ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah ugotavlja, da je Ireni Nunčič, stan. Belo 2A, 3240 Šmarje 
pri Jelšah, zaradi odstopa prenehal mandat članice Nadzornega odbora Občine Šmarje pri Jelšah.  

2. Za preostanek mandatne dobe 2018–2022 se za nadomestnega člana Nadzornega odbora 
Občine Šmarje pri Jelšah imenuje mag. Igor Prah, stan. Brecljevo 5, 3240 Šmarje pri Jelšah. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA SVETA ZAVODA CELJSKE LEKARNE 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Predlog je predstavil Ivan Žaberl, predsednik 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah v Svet zavoda Celjske lekarne kot predstavnika 
ustanoviteljice Občine Šmarje pri Jelšah za mandatno obdobje 2020–2025 imenuje Damjana 
Boštjančiča, stan. Gallusova ul. 16, 3240 Šmarje pri Jelšah. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. 

PREDLOG SKLEPA O PRERAZPOREDITVI PRORAČUNSKIH SREDSTEV V NAČRTU RAZVOJNIH 
PROGRAMOV ZNOTRAJ PRORAČUNSKE POSTAVKE »PROSTORSKO NAČRTOVANJE« 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Točko je podrobneje predstavil Peter Planinšek.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  



 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme na podlagi 5. in 7. člena Odloka o proračunu 
Občine Šmarje pri Jelšah za 2020 prerazporeditev proračunskih sredstev in spremembo Načrta 
razvojnih programov 2020 – 2023 pri naslednjih projektih: 

- PP 160040 – priprava lokacijskih načrtov in urbanistični natečaji OPPN 
- PP 160041 – OPN občinski  prostorski načrt in strokovne podlage. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. 

 PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI Z IDENTIFIKACIJSKO ŠTEVILKO 1679 
(PARCELA ŠT. 325/4 K.O. PRELOGE) 

Gradivo za točko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je predal besedo Petru 
Planinšku, ki je podrobneje predstavil tematiko in predlagan sklep.  

Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep o lokacijski preveritvi z identifikacijsko 
številko 1679 (parcela št. 325/4, k.o. Preloge). 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 7. 

PREDLOG DOPOLNITVE NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2020 

 
Gradivo za točko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje. Predlog sklepa in razloge zanj je 
predstavila poročevalka mag. Zinka Berk.  

Župan je odprl razpravo.  

Peter Vraničar je predlagal, da se ves potok da državi. 

Župan je pojasnil, da je to predvideno v predlaganem sklepu. 

Razpravljal ni nihče več, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

 



 

I. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2020 se 
dopolni z: 
 

A) ZEMLJIŠČA 

Zap. 

št. 
Šifra in k.o. Parc. št. Velikost 

parcele 
Raba 

zemljišča 
Orient. 

vrednost v 
€ 

Solastniški 
delež 

Opombe 

1. 1203-
Bodrež 

1870, 912/1, 912/3, 
912/4, 913, 915 

9.506 m2 kmetijsko 7.103 1/2 Kmetijska zemljišča-
zapuščina Veber 

2.  1200-
Šmarje 

1500, 219/25, 
219/28, 219/29, 
1226/4 

1.108 m2 stavbno  17.728 1/1 Menjava za parc. št. 
1019/4 in 1019/6 k.o. 
Šmarje (Direkcija za 
vode) 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

Matjaž Štruklec je dejal, da se pripravlja nova karta poplavnih območij. Precej zemljišč, 
predvidenih za poslovno cono v Šentvidu, naj bi bilo po novi ureditvi v poplavnem območju. 
Zanima ga, ali ima občina nadomestna zemljišča za te gradbene parcele.  

Peter Planinšek je pojasnil, da so poplavne karte izdelane, a še ne veljajo, saj je potrebna recenzija 
na Ministrstvu za okolje in prostor. Nadomestnih zemljišč občina nima, jih pa še išče, a glede na 
konfiguracijo terena veliko možnosti žal ni.  

Matjaž Štruklec je še vprašal, ali lahko lastniki parcel dajo pobudo za spremembo Občinskega 
prostorskega načrta.  

Peter Planinšek je pojasnil, da je to možno, a morajo pobude res dati lastniki in najkasneje v roku 
14 dni.  

Marko Ribič je vprašal, kako daleč je projekt izgradnje pločnika Hajnsko. 

Župan je pojasnil, da projekta še ni v načrtih Direkcije za infrastrukturo.  

Martin Stoklas se je v imenu krajanov vasi Dvor in širše županu, občinski upravi in občinskih 
svetnikom zahvalil za izgradnjo pločnika, ki prispeva k večji varnosti v prometu.  

Lucija Čakš Orač je vprašala, ali je bila javna dražba za prodajo zemljišča okoli Jelšingrada, ki so v 
lasti zdravilišča, uspešna. 

Župan je pojasnil, da zemljišč ni kupil nihče. Občina ima predkupno pravico in jo namerava 
izkoristiti.  

Miran Koštomaj je vprašal, ali bo res občina kupila dvorec Jelšingrad. 



 

Župan je pojasnil, da je občina dala predlog pobota v pravdnem postopku z Golf klubom 
Jelšingrad, ki se vleče več let. S predlogom bi hkrati zaključili pravdni postopek in pridobili 10-
odstotni lastniški delež dvorca.  Odgovora na ponudbo občina še ni prejela.  

Florjan Pevec je vprašal, kako daleč je s sanacijo plazu Bizjak. 

Župan je napovedal, da bo v ponedeljek podpis pogodbe z izvajalcem, ki bo z deli začel takoj.  

Peter Vraničar je vprašal glede projekta oskrbovanih stanovanj.  

Mag. Zinka Berk je pojasnila, da je postopek pridobitve gradbenega dovoljenja v sklepni fazi. Vsa 
dokumentacija bo posredovana Stanovanjskemu skladu, ki naj bi predvidoma sredi novembra 
sporočil svojo odločitev o sofinanciranju izgradnje dveh objektov s po 15 stanovanji.  

Peter Vraničar vpraša še, ali obstajajo razpisi za ureditev objektov za dnevna varstva starejših. 
Razmišlja namreč, da bi zgornji del novega gasilskega doma na Kristan Vrhu uredili v dnevno 
varstvo starejših, in predlaga, da se to predvideva v proračunu za 2021. 

Patricia Goručan pove, da se dnevna varstva organizirajo v bližini domov upokojencev,  zato bi bilo 
smiselno to reševati z domom za upokojence in pristojnim ministrstvom. 

Matjaž Štruklec je vprašal, kako daleč je z zagotovitvijo optike ozr. hitrejšega interneta.  

Nina Anderlič Petek je pojasnila, da se išče izvajalec, dokumentacija naj bi bila pripravljena. 

K 9. 

RAZNO 

Župan je svetnike seznanil s tekočim delom občinske uprave:  

- pripravlja se proračun za 2021; predlog bo dan v prvo obravnavo na novembrski seji 
občinskega sveta;  

- s pomočjo sofinancerskega deleža Ministrstva za okolje in prostor bosta sanirana plazova 
Bizjak (letos) in v Volčji jami (letos in v 2021);  

- po pogovorih z Direkcijo za infrastrukturo glede križišča Kašča je dokumentacija 
zaključena, kmalu naj bi bilo objavljeno javno naročilo. Pogoj za državni vložek v višini 1,5 
mio eur je izgradnja povezovalne ceste Dobrava, za katero bo oddana vloga za pridobitev  
gradbenega dovoljenja.  

- Od 9. oktobra 2020 bo delna zapora državne ceste na Pečici, kjer bo VOC kot izbrani 
izvajalec zgradil pločnik in izvedel rekonstrukcijo ceste. Dela so vredna okoli 800.000 eur.  

- Ob obisku je minister za infrastrukturo napovedal preplastitev državne ceste Šmarje–Belo, 
razpis bo objavljen še letos. Za projekt kolesarske povezave je občina opravila svoje dela, a 
država nima evropskih ozr. lastnih sredstev za realizacijo.  

- Stara šola bo dobila novo fasado, izvajalec je že izbran. Občina je že pridobila gradbeno 
dovoljenje za preureditev notranjih prostorov, pripravlja se dokumentacija za ureditev 
parkirišč in voznega režima okoli objekta.  

- Še letos se bodo začela ureditvena dela na podzemnem delu Šmarskega potoka skozi 
središče Šmarja.  



 

- Pripravlja se turistična strategija občine; določene načrtovane aktivnosti so bile 
odpovedane zaradi epidemije, a se projekt nadaljuje.  

- Ob začetku šolskega leta se je pokazal problem vlage v prostorih vrtca Kristan Vrh. Med 
jesenskimi počitnicami bo nameščen centralni prezračevalni sistem, naročena je 
energetska presoja, naslednje leto bo v proračunu načrtovana energetska obnova objekta 
podružnične šole.  

Župan je napovedal, da bi lahko bila naslednja seja občinskega sveta izpeljana na daljavo zaradi 
ukrepov preprečitve širjenja okužbe s covid-19.   

Patricia Goručan je predstavila možne tehnične rešitve. 

Župan je sejo zaključil ob 17.00. 

Zapisala: 

Sergeja Javornik 

 

    Župan                                                                                        
Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike                                                 

 

 

 


